

2018 東禪之美、幸福村之美攝影比賽

“The Beauty of Dong Zen , Jenjarom Happy Village” Photography Contest

主辦：佛光山東禪寺平安燈會暨花藝展
承辦：國際佛光會馬來西亞協會東禪美術分會
協辦：攝影玩家、旅遊玩家

日期 Date：即日起至 2 月 28 日 (Due date 28/2, 5pm 截止收件，逾期不予受理)

頒獎 Awarding Ceremony：4/3(日) 8:00pm

主題：表達佛光山東禪寺平安燈會、仁嘉隆幸福村之美，自然景觀、建築、藝術展覽、活動寫照等攝影作品。

Main theme: To express the beauty of Dong Zen Temple Lantern Festival and Jenjarom Happy Village through photography works of natural scenery, buildings, art exhibition, events etc.

參賽辦法：參賽作品規格須以數位電子檔燒錄成光碟送件或電郵：

fgsdongzen@gmail.com。

Participation method: photos should be submitted in digital format burn into CD or email to fgsdongzen@gmail.com.

1. 所有參賽者作品須附件報名表格。All entries photos must be attached with entry form.
2. 參賽照片須是親自拍攝，不得經過電腦加工處理，違者不予受理。
All entries **MUST** be personal shooting and all photos touch-up techniques are not allowed. Failure of the above mentioned, the entry will be considered invalid and will not to be entertained.
3. 參賽作品一人限最多 5 份，惟一人只有 1 份得獎。每份作品須有題目。
Participants are allowed to submit a maximum of 5 entries. However, only ONE PRIZE is awarded. All entries must have a caption title.
4. 參賽者必須呈交 RGB JPEG 或 JPG 格式，彩色或黑白影像。
5. 作品檔案必須保留拍攝日期的 exif data。

參賽資格 Qualification : 大眾 Open for Public

評分標準: 主題內容 30%。構圖技巧 25%。攝影技巧 25%。創作理念 20%

Criteria : Topic content 30%. Composition skills by 25%. Photography skills by 25%.

The creation concept of 20% 獎勵辦法：設有冠、亞、季軍各 1 名、特優獎及優秀獎各 5 名。

Prizes : 1st 佛光獎(獎狀+價值 RM500 禮品), 2nd 東禪獎(獎狀+價值 RM400 禮品),
3rd 幸福獎(獎狀+價值 RM300 禮品), 5 份優秀獎(獎狀+價值 RM200 禮品),
5 份佳作獎(獎狀+價值 RM100 禮品)。

Prizes: 1st Prize Certificate + RM500 worth of gifts, 2nd Prize Certificate + RM400 worth of gifts
3rd Prize Certificate + RM300 worth of gifts, 5 Merit Certificates + RM200 worth of gifts
5 Consolation Prizes Certificate + RM100 worth of gifts

附則：凡參加者即作承認並認同本章程所訂細則，章程細則若有未盡善處，主辦單位有權增刪之，恕不另行通知。

Additional Rules and Regulations for the above mentioned contest : Once entries are submitted, contestants are deemed to fully understand and accept all the rules and regulations stated in the competition. The Organizer reserves the right to make final decision on the contest, the selection of entries and winners.

2018 東禪之美、幸福村之美【攝影】比賽報名表 The Beauty of Dong Zen , Jenjarom Happy Village” Photography Contest

姓名 Name	(中/ Chi)	(英/ Eng)	<input type="checkbox"/> 男 M <input type="checkbox"/> 女 F	
職業 occupation		年齡 Age	相機型號 Brand & Model of	
身份證 I/C No.		作品題目 Topic of		
電話 Contact No.	H/p:	E-mail:		
地址 Address				